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Náves B. Smetany 68, 751 31 Týn nad Bečvou
T: 581 797 077  | E: obec@tynnadbecvou.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 5 Zastupitelstva obce Týn nad Bečvou

konané dne 15. 6. 2023 v velký sál Obecního úřadu Týn nad Bečvou od 17:00 hod.

Doba jednání: 1 hodina
Přítomno: 9 zastupitelů

Omluveni: Ing. Vojtech Hanudeľ, Janošcová Marie, MUDr. Janošec Radim, Bc. Pavla
Janýšková, Bc. Lubor Livora, Plánka Jan

Neomluveni: 0
Předsedající: Ing. Antonín Ryšánek
Zapisovatel*: Kateřina Sukopová
Ověřovatelé zápisu: Bc. Pavel Procházka, Bc. Josef Vaculin

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení, prezence, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu, volba návrhové komise.

Předkládá:  Ing. Antonín Ryšánek
                           starosta obce

Program:
1. Zahájení, prezence, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu, volba návrhové komise.
2. Program 5. zasedání ZO.
3. Zpráva o činnosti Rady obce Týn nad Bečvou č. 11 ze dne 12.04.2023, č. 12 ze dne 15.05.2023, č. 13
ze dne 29.05.2023 a č. 14 ze dne 31.05.2023.
4. Kontrola plnění usnesení 4. zasedání ZO ze dne 03.04.2023.
5. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva obce od počátku volebního období 2022-2026.
6. Přijetí dotace "Obnova objektu OÚ č.p. 160 v Týně nad Bečvou".
7. Přijetí dotace "Vybudování autobusového výstupu a parkovacích stání v obci Týn nad Bečvou".
8. Závěrečný účet Obce Týn nad Bečvou za rok 2022.
9. Rozpočtové opatření č. 10/2023 k rozpočtu obce pro rok 2023.
10. Nájemní smlouva a smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti, Povodí Moravy, s.p., IČ:
70890013.
11.  Zápis  z  provedené  kontroly  Finančního  výboru  Zastupitelstva  obce  Týn  nad  Bečvou  ze  dne
19.04.2023.
12. Fúze Mikroregionu Záhoří - Helfštýn a DSO Moravská brána.
13. Fúze Mikroregionu Lipensko a DSO Moravská brána.
14. Informace starosty.
15. Diskuse, Různé.
16. Závěr.

Diskuze:
Starosta obce přivítal přítomné zastupitele a občany obce. Zahájil zasedání v 17:06 hodin. Přítomno bylo 9
zastupitelů, 6 zastupitelů se omluvilo viz. prezenční listina ze zasedání - písemný materiál. Veškeré podklady
zastupitelé  dostali.  Určil  zapisovatelku  zasedání  Kateřinu  Sukopovou  a  ověřovatele  zápisu  Bc.  Pavel
Procházka a Bc.  Josef  Vaculin.  A dále návrhovou komisi  ve složení  předseda Břetislav Brázda,  členové
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Mgr. Martin Černý a Ing. Aleš Kundera. Nebyly dotazy a připomínky, přečetl usnesení a dal hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Týn nad Bečvou po projednání
1. Určuje zapisovatelku: Kateřina Sukopová
2. Zvolilo ověřovatele zápisu:  Bc. Pavel Procházka, Bc. Josef Vaculin
3. Zvolilo návrhovou komisi ZO:       předseda:  Břetislav Brázda
                                                            členové:    Mgr. Martin Černý
                                                                             Ing. Aleš Kundera
                                                                             

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/2023 - ZO5 bylo schváleno.

2. Program 5. zasedání ZO.

Předkládá:  Ing. Antonín Ryšánek
                           starosta obce

Diskuze:
K programu 5. zasedání ZO nebyly dotazy a připomínky ani žádné doplnění. Starosta přečetl usnesení a
dal hlasovat.
Starosta představil zastupitelům novou paní účetní p. Soukupovou, která vyhrála konkurz. Nebude na plný
úvazek,  bude na obec dojíždět a říká,  že nás zvládne.  Bude bývat na obci  až v odpoledních hodinách.
V současné době dojíždíme ještě účetnictví s p. Možíškovou, ale od pondělí si to bude přebírat už pomalu nová
paní účetní.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Týn nad Bečvou po projednání
1. Schvaluje program 5. zasedání Zastupitelstva obce Týn nad Bečvou.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/2023 - ZO5 bylo schváleno.

3. Zpráva o činnosti Rady obce Týn nad Bečvou č. 11 ze dne 12.04.2023, č. 12 ze dne 15.05.2023, č.
13 ze dne 29.05.2023 a č. 14 ze dne 31.05.2023.

Předkládá:  Ing. Antonín Ryšánek
                           starosta obce

Diskuze:
Starosta obce vyzval zastupitele k dotazům k jednotlivým radám obce. K usnesení rady obce č. 11 ze dne
12.04..2023, č. 12 ze dne 15.05.2023, č. 13 ze dne 29.05.2023 a č. 14 ze dne 31.05.2023 nebyly žádné dotazy
a připomínky. Návrhová komise přečetla usnesení, starosta dal hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Týn nad Bečvou po projednání
1. Bere na vědomí zprávu o činnosti Rady obce Týn nad Bečvou č. 11 ze dne 12.04.2023, č. 12 ze dne
15.05.2023, č. 13 ze dne 29.05.2023 a č. 14 ze dne 31.05.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/2023 - ZO5 bylo schváleno.
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Přílohy:
Usnesení 11. schůze RO ze dne 12.4.2023, Usnesení 12. schůze RO ze dne 15.05.2023, Usnesení 13.
schůze RO ze dne 29.05.2023, Usnesení 14. schůze RO ze dne 31.05.2023

4. Kontrola plnění usnesení 4. zasedání ZO ze dne 03.04.2023.

Předkládá:  Ing. Antonín Ryšánek
                           starosta obce

Diskuze:
Starosta obce vyzval zastupitele k dotazům ke kontrole plnění usnesení 4. zasedání ZO ze dne 03.04.2023.
Nebyly dotazy a připomínky, návrhová komise přečetla usnesení, starosta dal hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Týn nad Bečvou po projednání
1. Bere na vědomí kontrolu plnění usnesení 4. zasedání ZO ze dne 03.04.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/2023 - ZO5 bylo schváleno.

Přílohy:
Usnesení 4. zasedání ZO ze dne 03.04.2023

5. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva obce od počátku volebního období 2022-2026.

Předkládá:  Ing. Antonín Ryšánek
                           starosta obce

Diskuze:
Starosta Naše obvyklá tabulka, kde evidujeme usnesení. Co je zeleně, je splněno, červeně nesplněno.

Všechno  máme  tedy  zeleně,  pouze  tam  zůstalo,  že  trvá  mimořádná  splátka  na  úvěr
na kanalizaci.

Nebyly dotazy a připomínky. Návrhová komise přečetla usnesení, starosta dal hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Týn nad Bečvou po projednání
1. Bere na vědomí přednesenou zprávu o kontrole plnění usnesení ze Zastupitelstva obce Týn nad Bečvou
od počátku volebního období 2022-2026.
2. Vypouští ze sledování splněná usnesení dle důvodové zprávy.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/2023 - ZO5 bylo schváleno.

Přílohy:
Kontrola plnění usnesení ZO 5

6. Přijetí dotace "Obnova objektu OÚ č.p. 160 v Týně nad Bečvou".

Předkládá:  Ing. Antonín Ryšánek
                           starosta obce

Usnesení rady obce č. 13 ze dne 29.05.2023
1. Bere na vědomí poskytnutí dotace na akci "Obnova objektu OÚ č.p. 160 v Týně nad Bečvou" ve výši
5 901 730,- Kč z dotačního programu Ministerstva pro místní rozvoj č. 11782 - Podpora rozvoje regionů 2019+.
2. Doporučuje zastupitelstvu obce schválit poskytnutí dotace na akci "Obnova objektu OÚ č.p. 160 v Týně nad
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Bečvou" ve výši 5 901 730,- Kč z dotačního programu Ministerstva pro místní rozvoj č. 11782 - Podpora rozvoje
regionů 2019+.
3. Ukládá starostovi obce předložit poskytnutí dotace na zasedání Zastupitelstva obce Týn nad Bečvou.

T: 15.06.2023

Návrh usnesení zastupitelstva obce dle doporučení rady obce ze dne 29.05.2023.

Diskuze:
Starosta Jde o objekt bývalé masny, kde jsme si dali do úkolů činnosti tento objekt opravit. Jak už

jsem informoval, tak z podané žádosti roku 2021 nás přehodnotili  a přiřkli  nám dotaci
ve  výši  5  901  730,-  Kč.  S  tím,  že  máme  vysoutěženo  a  vyprojektováno  i  povoleno.
Na dofinancování máme i své finanční prostředky, abychom to ufinancovali. Takže, teď to
posouváme zase o další kroky, protože je to zhruba 2 -3 týdny co nám přišlo už i rozhodnutí
o poskytnutí dotace z MMR, máme podepsanou i smlouvu. Pouze se teď bavíme, že bychom
tu realizaci posunuli na podzim ať se to nedělá teď přes léto. Dokončení je do října 2024.
Takže by se to mělo stihnout.  V informacích starosty vás ještě poinformuji  o přehledu
financování, jak to teď máme, ať jste s tím také seznámeni.

Nebyly dotazy a připomínky. Návrhová komise přečetla usnesení, starosta dal hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Týn nad Bečvou po projednání
1. Schvaluje přijetí dotace na akci "Obnova objektu OÚ č.p. 160 v Týně nad Bečvou" od Ministerstva
pro místní rozvoj z dotačního programu č. 11782 - Podpora rozvoje regionů 2019+ ve výši 5 901 730,- Kč.
2. Pověřuje starostu obce ke všem úkonům spojeným s realizací akce.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Vaculin)

Usnesení č. 6/2023 - ZO5 bylo schváleno.

Přílohy:
Registrace akce - poskytnutí dotace

7. Přijetí dotace "Vybudování autobusového výstupu a parkovacích stání v obci Týn nad Bečvou".

Předkládá:  Ing. Antonín Ryšánek
                           starosta obce

Usnesení rady obce č. 13 ze dne 29.05.2023
1. Bere na vědomí poskytnutí dotace na akci "Vybudování autobusového výstupu a parkovacích stání  v obci
Týn nad Bečvou" ve výši 600 000,- Kč z dotačního titulu Olomouckého kraje č. 01_01_01_Podpora budování a
obnovy infrastruktury obce.
2. Doporučuje zastupitelstvu obce schválit poskytnutí dotace na akci "Vybudování autobusového výstupu a
parkovacích stání   v  obci  Týn nad Bečvou" ve výši  600 000,-  Kč z  dotačního titulu Olomouckého kraje
č. 01_01_01_Podpora budování a obnovy infrastruktury obce.
3. Doporučuje zastupitelstu obce schválit demolici a odstranění stavby bývalé autobusové zastávky u parku
na pozemku p.č. st. 395, v k.ú. Týn nad Bečvou v majetku obce Týn nad Bečvou a realizaci akce "Vybudování
autobusového výstupu a parkovacích stání  v obci Týn nad Bečvou".
4. Ukládá starostovi obce předložit bod k jednání na zasedání Zastupitelstva obce Týn nad Bečvou.

T: 15.06.2023

Návrh usnesení zastupitelstva obce dle doporučení rady obce ze dne 29.05.2023.

Diskuze:
Starosta Zkoušeli jsme letos podat žádost o dotaci na Ol. kraj na autobusový výstup na návsi pod

sokolovnou. Kde je v současné době výstupní stanice, ale vystupuje se do komunikace nebo
do travnaté plochy. Zkusili jsme to a byli jsme podpořeni. Nyní se ještě doupraví rozpočet a
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budeme teprve soutěžit přes léto, aby mohlo být do konce roku zrealizováno. Výstup spočívá
v  tom,  že  tam bude  samozřejme  obruba,  komunikace,  zpevněná  plocha,  pak  je  cesta
na sokolovnu, stání pro auta a plocha pro kontejnery - nákres promítnut na plátně, viz.
písemný materiál. Původní zastávka půjde sbourat. Taková je tedy myšlenka. Pod obrubou
nám tam vede voda, takže nám to částečně zasanuje, jak budeme pokládat vodovod. Vznikne
zde inteligentní výstup z autobusu.

p. Vaculin Projekt  nebere  moc  v  potaz  ten  původní  návrh,  vlastně  řešení  té  druhé  strany,  toho
chodníku.

Starosta Bere, chodník skončí až za spojovačku svodidel u Janošů.
p. Vaculin Ale teď se řeší jenom jedna strana a ta druhá se vůbec neřeší.
Starosta Beru to co teď máme nachystané. Ten výstup autobusu tam je, je i v jízdním řádu.
Starosta vysvětlil vedení chodníku na situačním plánu.
p. Vaculin Je ale posunuje se nějak víc do křižovatky. Jen jestli se počítá s tím, že původní návrh tam

byl ten, že ta původní křižovatka se rozdělí na dvě křižovatky.
Starosta Ano, má to dokonce i SSOK, protože jednáme o opravě komunikace ul. Novosady a Lipnická

II, Náves. Počítá to s těmi dvěma křižovatkami aby se náves jakoby zmenšila aby to nebyl
takový obrovský otevřený prostor. 

p. Vaculin Tam jde hlavně o to, že nikdo pořádně neví kdo má přednost.
Starosta Navazuje to na to, na co se ptáte.
Nebyly dotazy a připomínky. Návrhová komise přečetla usnesení, starosta dal hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Týn nad Bečvou po projednání
1. Schvaluje přijetí dotace na akci "Vybudování autobusového výstupu a parkovacích stání v obci Týn nad
Bečvou" z dotačního titulu Olomouckého kraje č. 01_01_01_Podpora budování a obnovy infrastruktury obce
ve výši 600 000,- Kč.
2. Schvaluje demolici a odstranění stavby bývalé autobusové zastávky u parku na pozemku p.č. st. 395,
v k.ú. Týn nad Bečvou v majetku obce Týn nad Bečvou a realizaci akce "Vybudování autobusového výstupu
a parkovacích stání  v obci Týn nad Bečvou".
3. Pověřuje starostu obce ke všem úkonům spojeným s realizací akce.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/2023 - ZO5 bylo schváleno.

Přílohy:
Sdělení o vyhovění dotace - autobusový výstup, Situační výkres, Technická zpráva

8. Závěrečný účet Obce Týn nad Bečvou za rok 2022.

Předkládá:  Ing. Antonín Ryšánek
                           starosta obce

Usnesení rady obce č. 13 ze dne 29.05.2023
1. Doporučuje zastupitelstvu obce:
a) schválit předložený návrh Závěrečného účtu obce Týn nad Bečvou za rok 2022, včetně Zprávy o výsledku
přezkoumání hospodaření Obce Týn nad Bečvou za rok 2022,
b) schválit účetní závěrku obce Týn nad Bečvou sestavenou k rozvahovému dni 31.12.2022,
a to bez výhrad.
2.  Ukládá  starostovi  obce  předložit  návrh  Závěrečného  účtu  obce  Týn  nad  Bečvou  společně
s  auditem  hospodaření  v  roce  2022  k  jednání  5.  zasedání  Zastupitelstva  obce  Týn  nad  Bečvou.

T: 15.06.2023

Návrh usnesení zastupitelstva obce dle doporučení rady obce ze dne 29.05.2023.
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Diskuze:
Starosta Závěrečný účet nám podle zákona vysel 15 dnů před zastupitelstvem. Včera nám lhůta

vypršela a do konce června musíme závěrečný účet schválit. Materiály byly všem zaslány.
Nebyly dotazy a připomínky. Návrhová komise přečetla usnesení, starosta dal hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Týn nad Bečvou po projednání
1. Schvaluje předložený Závěrečný účet obce Týn nad Bečvou za rok 2022, včetně Zprávy o výsledku
přezkoumání hospodaření Obce Týn nad Bečvou za rok 2022.
2. Schvaluje účetní závěrku obce Týn nad Bečvou sestavenou k rozvahovému dni 31.12.2022.
3. Souhlasí s celoročním hospodařením obce Týn nad Bečvou za rok 2022 a to bez výhrad.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/2023 - ZO5 bylo schváleno.

Přílohy:
Návrh závěrečného účtu obce za rok 2022, Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce Týn,
Výkaz zisku a ztráty ZŠ a MŠ Týn nad Bečvou za rok, Rozvaha ZŠ a MŠ Týn nad Bečvou za rok 2022,
Příloha k účetní závěrce ZŠ a MŠ Týn nad Bečvou za, Výkaz Fin 2-12 M obce Týn nad Bečvou za rok
2022, Rozvaha obce Týn nad Bečvou za rok 2022, Výkaz zisku a ztráty obce Týn nad Bečvou za rok 20,
Příloha k účetní závěrce obce Týn nad Bečvou za ro, Přehled úvěrů, zápůjček a návratných finančních
vý, Vyúčtování se státním rozpočtem za rok 2022

9. Rozpočtové opatření č. 10/2023 k rozpočtu obce pro rok 2023.

Předkládá:   Ing. Lenka Možíšková
                             účetní obce

Diskuze:
Starosta Paní účetní připravila toto rozpočtové opatření, které ještě po konzultaci s Ol. krajem včera

zfinalizovala. Zapojuje tam už úvěr na vodovod. Abychom mohli nyní zaplatit kanalizaci,
protože všechny peníze se držely na termínovaných účtech, tak zapojujeme už tyto peníze,
úvěr na vodovod účetní už také rozpočtuje.

Starosta okomentoval i zbylé položky rozpočtového opatření viz písemný materiál.
Nebyly dotazy a připomínky. Návrhová komise přečetla usnesení.
Starosta objasnil znění bodu č. 2 usnesení, z jakého důvodu je potřeba a proč to tam hlavně paní účetní chce.
Starosta dal hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Týn nad Bečvou po projednání
1. Schvaluje rozpočtové opatření č. 10/2023 k rozpočtu obce pro rok 2023 dle důvodové zprávy.
2. Pověřuje radu obce k provádění rozpočtových opatření ve všech věcech týkajících se vkladového účtu
u České spořitelny, a.s.,  tedy k celkové úpravě rozpočtu - rozpočtových příjmů, výdajů a financování.
V případě jeho zrušení či změny výše finančních prostředků na vkladovém účtu u České spořitelny a.s.,
zapojení  těchto  volných  finančních  prostředků  do  výdajů  na  projekt  "Týn  nad  Bečvou  -  splašková
kanalizace a ČOV, I. a II. etapa".

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/2023 - ZO5 bylo schváleno.

Přílohy:
Rozpočtové opatření č. 10-23

10. Nájemní smlouva a smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti, Povodí Moravy, s.p., IČ:
70890013.
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Předkládá:  Ing. Antonín Ryšánek
                           starosta obce

Diskuze:
Starosta Doprojektováváme možnost položení vodovodu z ul. Mlýnská k ul. Smetanova (U Bečvy),

z důvodu, že v této části jsou rekreační objekty a začínají se nám zde přihlašovat k pobytu
občané. A protože se zde dotýkáme určitých pozemků Povodí Moravy, s.p., tak proto je
předložena tato smlouva viz. písemný materiál. Jelikož se to týká majetku musí to schvalovat
zastupitelstvo obce.  Jde o  společný projekt,  proto  je  tam zahrnuta i  ul.  Na Chodníku.
Vodovod už tam je, mi to teď zlegalizujeme.

Nebyly dotazy a připomínky. Návrhová komise přečetla usnesení, starosta dal hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Týn nad Bečvou po projednání
1. Bere na vědomí Nájemní smlouvu a smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti, stavba "Týn nad
Bečvou - doplnění vodovodu U Bečvy a Na Chodníku", s Povodím Moravy, s.p., IČO: 70890013.
2.  Schvaluje  Nájemní smlouvu a smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení  služebnosti,  stavba "Týn nad
Bečvou - doplnění vodovodu U Bečvy a Na Chodníku", s Povodím Moravy, s.p., IČO: 70890013.
3. Pověřuje starostu obce podpisem výše uvedené smlouvy.

T: 30.06.2023

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/2023 - ZO5 bylo schváleno.

Přílohy:
Nájemní smlouva a smlouva o budoucí smlouvě o zříz

11. Zápis z provedené kontroly Finančního výboru Zastupitelstva obce Týn nad Bečvou ze dne
19.04.2023.

Předkládá:  Ing. Antonín Ryšánek
                           starosta obce

Diskuze:
Starosta Kontrola  proběhla  myslím si,  že  důkladná i  fyzicky  přímo na ČOV.  Také zkontrolovali

i projektovou dokumentaci. Zápis byl všem zaslán.
Nebyly dotazy a připomínky. Návrhová komise přečetla usnesení, starosta dal hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Týn nad Bečvou po projednání
1. Bere na vědomí zprávu Finančního výboru o provedené kontrole, která proběhla dne 19.04.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/2023 - ZO5 bylo schváleno.

Přílohy:
Zápis z finančního výboru ze dne 19.04.2023

12. Fúze Mikroregionu Záhoří - Helfštýn a DSO Moravská brána.

Předkládá:  Ing. Antonín Ryšánek
                           starosta obce

Usnesení rady obce č. 12 ze dne 15.05.2023
1. Bere na vědomí  návrh na zrušení svazku obcí Mikroregionu Záhoří - Helfštýn bez likvidace s právním
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nástupcem DSO Moravská brána.
2. Bere na vědomí Smlouvu o sloučení svazků formou fúze.
3. Doporučuje zastupitelstvu obce schválit zrušení svazku obcí Mikroregionu Záhoří - Helfštýn bez likvidace
s právním nástupcem DSO Moravská brána a Smlouvu o fúzi svazků obcí.
4. Ukládá starostovi obce předložit fúzi Mikroregionu Záhoří - Helfštýn a DSO Moravská brána k jednání
na zasedání Zastupitelstva obce Týn nad Bečvou.

Návrh usnesení zastupitelstva obce dle doporučení rady obce ze dne 15.05.2023.
 

Diskuze:
Starosta Již jsem vám nastiňoval na minulém zasedání ZO. Jsme členy dvou mikroregionů Záhoří -

Helfštýn a  Lipensko a jsme členy MAS Moravská brána.  MAS je  primárně na to,  aby
zprostředkovávala dotace do regionu a mikroregiony jsou zde už jen spíše na to sdružování
ne na dotace. Protože už to nějakým způsobem pozbývá smysluplnosti, tak jsme se domluvili
na všech mikroregionech, že uděláme to, aby tady nebylo tolik mikroregionů, MAS a všichni
jsou všude apod., že se sloučíme do jednoho DSO Moravská brána. Mikroregiony Záhoří -
Helfštýn i Lipensko zaniknou a veškeré závazky, všechno po nich převezme DSO Moravská
brána. Naše obec, Lipník nad Bečvou a Hradčany jsme jediní z tohoto regionu, kteří nejsme
členy DSO Moravská brána. Chceme to udělat tak, že letos nachystáme všechny potřebné
kroky a od 1.1.2024 si tyto mikroregiony zanikly převezme si je DSO Moravská brána. Je to
vše takto dojednáno i s Ol. krajem, auditory. Veškeré akce, které probíhají budou i nadále
fungovat, i plesy apod.

Nebyly dotazy a připomínky. Návrhová komise přečetla usnesení, starosta dal hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Týn nad Bečvou po projednání
1. Schvaluje  zrušení svazku obcí Mikroregionu Záhoří -  Helfštýn bez likvidace s právním nástupcem
DSO Moravská brána.
2. Schvaluje Smlouvu o sloučení svazků formou fúze.
3. Pověřuje starostu obce podpisem Smlouvy o sloučení svazků formou fúze.

T: 30.06.2023

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2023 - ZO5 bylo schváleno.

Přílohy:
SMLOUVA O SLOUČENÍ SVAZKŮ Z-H, Důvodová zpráva - fúze mikroregionu Záhoří - Helfš

13. Fúze Mikroregionu Lipensko a DSO Moravská brána.

Předkládá:  Ing. Antonín Ryšánek
                           starosta obce

Usnesení rady obce č. 12 ze dne 15.05.2023
1. Bere na vědomí  návrh na zrušení svazku obcí Mikroregionu Lipensko bez likvidace s právním nástupcem
DSO Moravská brána.
2. Bere na vědomí Smlouvu o sloučení svazků formou fúze.
3.  Doporučuje  zastupitelstvu  obce  schválit  zrušení  svazku  obcí  Mikroregionu  Lipensko  bez  likvidace
s právním nástupcem DSO Moravská brána a Smlouvu o fúzi svazků obcí.
4. Ukládá starostovi obce předložit fúzi Mikroregionu Lipensko a DSO Moravská brána k jednání na zasedání
Zastupitelstva obce Týn nad Bečvou.

Návrh usnesení zastupitelstva obce dle doporučení rady obce ze dne 15.05.2023.
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Diskuze:
Starosta Jde o to stejné, jako v předchozím bodu, již vysvětleno.
Nebyly dotazy a připomínky. Návrhová komise přečetla usnesení, starosta dal hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Týn nad Bečvou po projednání
1.  Schvaluje  zrušení  svazku  obcí  Mikroregionu  Lipensko  bez  likvidace  s  právním  nástupcem
DSO Moravská brána a Smlouvu o fúzi svazků obcí.
2. Schvaluje Smlouvu o sloučení svazků formou fúze.
3. Pověřuje starostu obce podpisem Smlouvy o sloučení svazků formou fúze.

T: 30.06.2023

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/2023 - ZO5 bylo schváleno.

Přílohy:
SMLOUVA O SLOUČENÍ SVAZKŮ L, Důvodová zpráva - fúze mikroregionu Lipensko

14. Informace starosty.

Předkládá:  Ing. Antonín Ryšánek
                           starosta obce

- stavy účtů
- úroky
- parkoviště
- průběh kanalizace
- Modernizace vodovodu v obci
- přehled investiční a neinvestiční akce

Diskuze:
Starosta Seznámil  členy  zastupitelstva  se  stavy  účtů  -  viz.  písemný  materiál.  Celková

částka momentálně činí 60 217 738,- Kč. Snažíme se co nejvíc volných prostředků držet
na termínovaném účtu. Nějaké prostředky jsou i na spořícím účtu. Dále je seznámil s výší
přijatých úroků a s příjmy na parkovišti - viz. písemný materiál.

Starosta Seznámil členy zastupitelstva s tabulkou - přehledem investičních, neinvestičních akcí a
ostatních plánovaných akcí obce. Rozděleno, zda je na to dotace, pokud už ji obec obdržela,
za  kolik  bylo  vysoutěženo,  vlastní  zdroje  a  termín  realizace  -  viz.  písemný  materiál.
Okomentoval  jednotlivě uvedené akce.  Dále je  seznámil  s  tabulkou -  přehledem plateb
na akci "Týn n.B. - spl. kanalizace a ČOV - I. a II. etapa - viz. písemný materiál.

Starosta Sberbank je v tom započítán. Po zaplacení a úhradě toho co potřebujeme nám zůstává
v rozpočtu 6 mil. Kč. Chci abyste měli představu, jakým směrem se vše ubírá a že peníze
na to jsou. A vždy se snažíme, aby se věci dělali za finan. spoluúčasti.

Starosta Stavba kanalizace je ve fázi, kdy čistička je kompletně zatopená čistou vodou, odzkušuje
se technologie a tento týden dochází k čištění čističky na ul. Smetanova a příští týden
se osadí čerpačka v ul.  Smetanova. Proběhne kontrolní prohlídka z vodohospodářského
úřadu, kdy by nám mohli povolit předčasné užívání čističky. Poté bychom začali navážet
kaly a začneme zprovozňovat stoky. Veškerá povolení by mohla být v včervenci, tudíž termín
25.7.2023  bude  termín,  kdy  se  budeme  moci  napojovat  do  šachet  a  začít  vypouštět
splaškové  vody.  Všechny  prosím informujte,  že  není  možné  do  toho  přečerpat  septiky
se starými kaly. Čističku bychom tímto odstavili a celý proces by se musel udělat znovu.
Budu dávat kontakt na firmu, která bude schopna zajistit tento vývoz septiků. Napojení
bude kontrolováno. Budeme chodit a prvně to zkontrolujeme a pokud to bude v pořádku, tak
dovolíme napojení. Bude to určitě náročné.

Starosta objasnil  zastupitelům kopání kanalizace na ul.  Novosady, z jakého důvodu proběhlo několikrát,
ukázal i na fotografiích - promítnuto. Dále informoval o tom, že už začlo asfaltování. Některé cesty už vypadají
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k světu. Kanály i poklopy byly procházeny, budou muset upravovat, doupravují se i vjezdy a terénní úpravy.
Starosta Ruku v ruce s kanalizací jde i  vodovod. Tento týden se podepisuje realizační smlouva.

Vítězem ve výběrovém řízení se stala firma SISKO, s.r.o., jde o regionální firmu. Bude to
o  místních  firmách  a  místních  lidech.  Abychom  to  všechno  stihli,  tak  máme  už
realizační harmonogram na nějakých pět čet, to znamená, že se začne kopat na pěti místech
naráz. Je to rozděleno na tři etapy. Je to probráno i s vítěznou firmou, která by měla začít
v  pondělí  26.6..  Priorita  je  ul.  Lipnická  a  Záhorská.  Správa  silnic  provedla  výběr
na zhotovitele, který bude provádět opravy komunikace a v srpnu nám začnou kompletně
tyto cesty spravovat. Tento úsek obce bude kompletně nový a mi tam musíme inženýrské
sítě,  máme to v podmínkách stavba s SSOK. Dále je to na několik úseků -  ukázáno a
vysvětleno na realizačním harmonogramu viz. písemný materiál. Aby se to všechno stihlo
zaasfaltovat,  tak  potřebujeme,  abychom  vodu  měli  do  listopadu  hotovou.Takhle  je  to
naplánováno a uvidíme, jestli se nám to všechno podaří. Je to rozděleno na ty etapy, přesně
rozděleno i na počet dnů.

p. Vaculin Ta ulice Na Chodníku se dělat opravdu nebude?
Starosta Nebude se dělat, za mě tam poruchy nebyly a navíc je to tam ve štěrku a písku. Dají

se sehnat i dotace na opravu místních komunikací a mám představu, že by se případně
v tom udělala i ta voda. Je to tam převážně v zeleném, takže se to bude i dobře dělat.
Materiálově bude vodovod proveden ve velmi kvalitních materiálech, aby to opravdu bylo
na dalších cca 70 let.

Starosta dále informoval o hotové pěšině na hřbitově, spadlé lípě na konci dědiny a poškozeném traktoru
obce, řešeno už přes pojišťovnu, vysazených stromech v sadu, začátek realizace stellplatzu pro karavany -
promítnut obrazový materiál.
Nebyly dotazy a připomínky. Návrhová komise přečetla usnesení, starosta dal hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Týn nad Bečvou po projednání
1. Bere na vědomí informace starosty obce od posledního zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023 - ZO5 bylo schváleno.

Přílohy:
stavy  účtů  12.červen23,  Výše  přijatých  úroků v  roce  2023,  Tržba  parkoviště  pod Helfštýnem 1,
investiční a neinvestiční akce přehled, kanalizace přehled plateb, přehled investice x volné prostředky,
realizace_Hmg_vodovod_týn_230606_bez názvů sub, Situace vodovodu_schéma_v05_MW_230502

15. Diskuse, Různé.

Diskuze:
p. Seitlová Stellplatz je pro kolik karavanů.
Starosta Je to rozděleno také na etapy. V I. etapě to bude pro 6 nebo 8 karavanů, mohou se tam

připojit i na elektřinu. Už je to realizované a bude to už normálně fungovat. Je to dotace
z Ol. kraje, takže už jsem dával i  několik rozhovorů k tomu, dozví se to i  přes nějaké
aplikace, co mají karavanisti, máme to i nastránkách obce. Loni jsme zaparkovali kolem 400
karavanů. Jednotná sazba na celý den, platí 24 hodin.

p. Procházka Je tam na parkovišti pro stánky zesílená ta elektrika. Každý stánek svoji centrálu, hrozný
kravál.

Starosta Žádali jsme teď o navýšení jističe.
p. Schotliová Nešel by dát jiný kohoutek na hřbitov. Strašně dlouho to trvá to napuštění, když je potřeba

pořádně zalít hrob.
Starosta Stávalo se, že se to občané snažili i točit. Nechali jsme vyrobit cedulky - zatlač. Zkusím

zjistit, zda by nešel ten tok upravit, aby byl delší.
Nebyly žádné další dotazy a připomínky.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

16. Závěr.

Diskuze:
Starosta poděkoval zastupitelům a občanům za účast na zasedání. Ukončil zasedání ZO v 18:06 hodin.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Bc. Pavel Procházka   ............................................................
 

Bc. Josef Vaculin   ............................................................
 
Starosta Ing. Antonín Ryšánek   ............................................................
 
Radní Mgr. Martin Černý   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 23. 6. 2023


